
Eskilstuna samskytte, årsberättelse verksamhetsåret 2018 
Styrelsen har under året bestått av: 

Namn: Telefon: Funktion: E-postadress: 

Per Lundquist 0703 – 181 133 Ordförande ordförande@samskyttet.se 

Fredrik Lindblad 0705 – 204 974 Vice ordförande fredrik.lindblad@samskyttet.se 

Knut Lövstaf, 
adjungerad 

0702 – 831 518 Kassör kassor@samskyttet.se  

Joel Edving 0705 – 640 814 Sekreterare Sekreterare@samskyttet.se 

Göran Hägg  Ledamot Goran.hagg@samskyttet.se 

Lennart Ekström  070-510 1467 Ledamot Lennart.Ekstrom@samskyttet.se 

Tommy Jonsson 070-548 6273 Ledamot tommy.jonsson@samskyttet.se 

Jan-Åke 
Abrahamsson 

 Ledamot Janake.abrahamsson@samskyttet.se 

Daniel Lindström 070-494 8327 
 

Suppleant Daniel.lindstrom@samskyttet.se 

Niklas Faltin  Suppleant Niklas.faltin@samskyttet.se 

Under verksamhetsåret 2018 har 8 styrelsemöten hållits:  
 
2018-01-30, 2018-03-01, 2018-03-20, 2018-05-03, 2018-05-31, 2018-08-21, 2018-10-02 och 2018-11-
14  
 
Medlemmar ur styrelsen har även haft möten med Eskilstuna kultur och fritid, Kommunens 
miljökontor samt med Polisen. 

Förutom sedvanliga föreningsfrågor så har följande ämnen beretts 

särskilt arbete under året: 

Husråd i Munktellarenans skyttelokaler 

Inget möte under året har hållits men styrelsen planerar för att genomföra minst 2 per år under 2019 

och kommande år. 

Uthyrning av kontor, förråd och skjuthallen i Munktellarenan 

Samkyttet styrelse har tagit fram ett uppdaterat förslag för hur detta skall hanteras. Vilket kommer 

att presenteras på kommande husrådsmöten. 

Förslaget går ut på att fördela hyran på ett mer rättvist sätt än vad nuvarande modell gör. Där de 

föreningar eller andra som är verksamma i Munktell får betala för de timmar som de använder någon 

av skjuthallarna men även för de kontor och förråd som de nyttjar. Vilket inte är fallet idag. Styrelsen 

har därför tagit kontakt med representanter hos kommunen om vad de tar ut för hyra av förråd och 

kontor och anpassat förslaget utefter de priserna. 

- Matsalen/köket och vapenrummet kommer att ingå i de gemensamma ytor som 

föreningarna får tillgång till i samband med träning och för att förvara eventuella vapen på 

ett tryggt sätt. 

- Plus andra ytor som kan anses vara gemensamma, de ska på samma sätt inte faktureras 

separat. 

mailto:ordförande@samskyttet.se
mailto:fredrik.lindblad@samskyttet.se
mailto:kassor@samskyttet.se
mailto:Sekreterare@samskyttet.se
mailto:Goran.hagg@samskyttet.se
mailto:Lennart.Ekstrom@samskyttet.se
mailto:tommy.jonsson@samskyttet.se
mailto:Janake.abrahamsson@samskyttet.se
mailto:Daniel.lindstrom@samskyttet.se
mailto:Niklas.faltin@samskyttet.se


 

På detta vis kommer all träningstid bli billigare för de föreningar som är verksamma där. Hyran för att 

vara i någon av skjuthallarna kommer att vara baserad på antal träningstimmar i veckan som 

respektive förening har.  

Eventuella tävlingar eller träningsläger som är på helger kommer att kosta för varje enskild förening 

som vill hyra, dock så kommer medlem i samskyttet ha en billigare dagshyra än en utomstående part. 

Förslaget är att medlemsförening kommer att få betala 500 kronor/dag och utomstående 1000 

kronor/dag för enbart skjuthallarna. Om det behövs någon hjälp med att ta fram utrustning, duka 

mål eller vad det nu kan vara så kommer det att kosta 2000 kronor/dag, för extern part. 

 

Uthyrning av banor/vallar på Hugelsta och husråd för Hugelsta 

Styrelsen kommer att kalla till möten liknande de husrådsmöten som vi har haft och planerar för 

Munktell, för att på så sätt stärka samarbetet mellan de föreningar som är verksamma på Hugelsta.  

Styrelsen har som mål att se över hur reparationer och underhåll av SIUS målen ska hanteras. Är det 

Samskyttet som ska stå det eller är det de föreningar som skjuter på dessa mål? Det är en av de saker 

som måste lyftas på dessa möten och som är upp till de föreningar som är verksamma på Hugelsta 

och som skjuter på dessa mål tillsammans med samskyttets styrelse att besluta hur det ska hanteras.  

En annan sak som ska lyftas är den utvecklingsplan som tagits fram av styrelsen, där det har kommit 

ett antal synpunkter från olika föreningar och de visar tydligt att målet med planen och hur det är 

tänkt måste förklaras på ett bättre sätt än tidigare, då det av synpunkterna som kommit in är tydligt 

att styrelsen inte tydligt nog har förklarat avsikten med planen eller hur det är tänkt och hur det 

påverkar det befintliga skyttet och de befintliga banorna 

Utredning av skyttet i Eskilstuna av kommun  

Kultur och Fritidsförvaltningen genomförde under 2018 en utredning vilken styrelsen hade som 

förhoppning att redovisa utfallet av på förra årsmötet eller i närtid till förra årsmötet. Här saknar 

styrelsen återkoppling från Kultur och Fritid och har därför efterlyst denna vid ett flertal tillfällen. 

Avtal Munktellarenan 

Ett nytt avtal är tyvärr ännu inte tecknat med Kultur och Fritidsförvaltningen utan det avtal som 

gällde tidigare gäller fortsatt. 

Problem på Hugelsta 

Till och från under året förekommer det olika störningar på Hugelsta. Det är bland annat bilkörning 

som det har varit problem med och under verksamhetsåret har bågskyttarna fått sin bana förstörd av 

att en eller flera bilar har kört in och sladdat på den. Men det har också varit problem med att 

personer som antingen är eller inte medlemmar skjuter på otillåtna mål eller på annat sätt inte på ett 

korrekt sätt. Styrelsen har därför fortsatt att driva frågan mot Kultur och Fritidsförvaltningen om att 

sätta upp en bom för att i möjligaste mån förhindra detta. Glädjande nog kan vi nu i april 2019 se att 

bom har satts upp vid infarten till Hugelsta  

Skjutbaneinstruktioner   

Är nu uppdaterade och ligger på vår hemsida med kommunen logga så att det är ett styrt dokument 

hos kommunen. 



Utveckling av Hugelsta  

Arbetet för att utveckla Hugelsta är tyvärr stoppat, igen. På grund av att Eskilstuna Kommun, kultur 

och fritidsförvaltningen måste reda ut vem som äger Hugelsta och har nyttjanderätt där. Vi hoppas 

kunna ta fram dokument som visar på vem som äger och har nyttjanderätten till kommande 

årsmöte. 

 

 

 


